
Točka 2: Anketa o diplomskom studiju Automobilsko računarstvo i komunikacije 

 

Predsjednik povjerenstva, doc. dr. sc. Tomislav Rudec upoznao je prisutne s činjenicom da je 

akademske godine 2021/2022. na studij Automobilsko računarstvo i komunikacije upisano 

znatno manje studenata nego prethodnih godina te predložio anketu iz koje bi se trebali saznati 

uzroci ovog smanjenog broja. Predložen je izgleda ankete. Anketa je jednoglasno prihvaćena. 

 


